
Protokół nr 5/2023/2024  

z zebrania Rady Rodziców przy XXIV Liceum Ogólnokształcącym   

im. Cypriana Kamila Norwida w Warszawie  

z dnia 31 stycznia 2024 r. 

 

Porządek zebrania: 

1. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego zebrania.  

2. Informacja Pani Dyrektor o wynikach oraz działaniach Szkoły w I semestrze oraz planach na II semestr. 

3. Dyskusja z przedstawicielami Samorządu Uczniowskiego Szkoły na temat inicjatyw, które mogłaby wesprzeć 

Rada. 

4. Informacja na temat stanu wpłat na fundusz Rady. 

5. Aktualizacja planu finansowego Rady. 

6. Wolne wnioski i dyskusja. 

 

W zebraniu Rady Rodziców, które odbyło się w dniu 31 stycznia 2024 r. o godz. 18:00 w sali nr 12 w XXIV LO im. 

C.K. Norwida, przy ul. Obozowej 60 w Warszawie, wzięli udział jej członkowie, wg listy obecności stanowiącej 

załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Zebranie otworzył Przewodniczący Rady, p. Jerzy Karbowski i zapoznał 

zebranych z proponowanym porządkiem obrad, który następnie został przyjęty. 

 

Ad 1.  
Rada jednogłośnie zatwierdziła protokół z poprzedniego zebrania – Uchwała nr 15/2023/2024. 

Wyniki głosowania: za -  9 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Ad 2.  

Pani Dyrektor przedstawiła do zaopiniowania przez Radę Rodziców:  

● pismo złożone przez dwóch Absolwentów LO Norwida w sprawie propozycji realizacji w szkole spotkań - 

warsztatów dla zainteresowanych uczniów (tematyka socjologiczna). Pismo stanowi załącznik nr 2 

Rada pozytywnie zaopiniowała podjęcie ww. współpracy  -  Uchwała nr 16/2023/2024. 

Wyniki głosowania: za -  8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów. 

● regulację wewnętrzną Standardy Ochrony Małoletnich, która stanowi załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu.  Rada pozytywnie zaopiniowała ww. dokument - Uchwała nr 17/2023/2024. 

Wyniki głosowania: za -  8 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Pani Dyrektor przekazała również informacje:  

● dotyczące planowanego przekazania podania do Rady Rodziców przez Panią Czyżewską w sprawie 

nawiązania współpracy z Fundacją bez wiz (Norwidowska Liga Debatancka), 

● dotyczące zmian w organizacji opieki stomatologicznej dla uczniów którzy złożyli stosowną deklarację  

(wykonanie przez stomatologa przeglądu fizykalny stomatologicznego na miejscu), 

● dotyczące podsumowania semestru pierwszego w szkole: 3,63 - średnia ocen w szkole (najwyższa w 

klasie 1A - 4,16), 84,94- średnia frekwencja w szkole. 

● dotyczące podsumowania życia szkolnego: zrealizowanych wyjść, projektów, warsztatów i współpracy z 

uczelniami wyższymi.  

 

Wstępnie omówiono możliwości zakupu kilku tabletów na potrzeby szkoły, z których mogliby także korzystać 

uczniowie z orzeczeniami. Temat będzie kontynuowany na kolejnym zebraniu. 

 

Ad 3.  

Przedstawiciele Samorządu Uczniowskiego (Przewodniczący i Wiceprzewodniczący) przedstawili najbliższe plany 

samorządu m.in  Cyprianki (zaplanowane na 21 marca 2024 r.). Ustalono, że Samorząd Uczniowski przygotowuje 

zestawienie wszystkich pomysłów i propozycji wsparcia uczniowskich inicjatyw przez Radę i przekaże na ręce 

Przewodniczącego.   

 

Ad 4. 

Rada zapoznała się z aktualnym zestawieniem wpłat od poszczególnych klas przygotowanym przez Skarbnika - 

p. Magdalenę Dzierzyk. Zestawienie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Na dzień 31.01.2024 

wydatkowano - 30.206,75 zł.  

 

Ad 5. 



Rada zadecydowała, że ten punkt zostanie omówiony na kolejnym zebraniu, po otrzymaniu zapotrzebowania 

wsparcia inicjatyw Samorządu Uczniowskiego oraz opracowania przez Radę zasad premiowania klas, które 

wpłaciły najwięcej na fundusz Rady Rodziców. 

 

Ad 6. 

W ramach wolnych wniosków i dyskusji omówiono: 

● możliwość uruchomienia w szkole programu Erasmus. 

 

Zatwierdzenie Protokołu nastąpi na następnym zebraniu Rady. Termin następnego zebrania Rady Rodziców 

zostanie ustalony w trybie roboczym.  

 

Protokołowała: Anna Czerska-Buczkowska 


